
OR. 0012.4.2.2025 

 

PROTOKÓŁ nr 7/25 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

odbytego w dniu 21 stycznia 2025 r. w godz. 14:15 – 15:50 

w Szkole Podstawowej im. Komisji Edukacji Narodowej w Kurowie 

pod przewodnictwem Pani Katarzyny Hurylskiej 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

 

1. Dudziński Rafał – z-ca przewodniczącej 

2. Hurylska Katarzyna - przewodnicząca  

3. Kaja Robert 

4. Kanicka – Parnowska Bogna 

5. Radziwołek Ryszard 

6. Żabicki Grzegorz 

 

Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Paweł Okrasa – Burmistrz Wielunia 

2. Magdalena Majkowska – Sekretarz Miasta 

3. Marlena Włodarczyk – Dyrektor MiGBP 

4. Elżbieta Kalińska – Dyrektor WDK 

5.  Andrzej Gęsiak – Sołtys sołectwa Kurów 

6. Dawid Małolepszy – Kierownik WOSiR 

7. Mateusz Brylak – kierownik budowy Malik Development 

8. Małgorzata Wrzosek – z-ca Dyrektora ZOPOW 

9. Romuald Kucharczyk – Dyrektor ZOPOW 

10. Justyna Godszling – Graczyk – Przewodnicząca Rady Miejskiej  

11. Ewa Panek – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Kurowie 

12. Radosław Urbaniak – Kierownik Biura Burmistrza 

13. Maciej Preś – Naczelnik Wydziału IR 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 . 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Informacja o sporządzonym protokole nr 5/24 z dnia 26 listopada 2024r. oraz Nr 6/24  

z dnia 4 grudnia 2024r. 

3. Posiedzenie wyjazdowe Komisji do gminnych placówek oświatowych, omówienie 

spostrzeżeń, wniosków, analiza i realizacja potrzeb inwestycyjnych w ww. placówce. 



Zapoznanie się ze stanem realizacji inwestycji z możliwością wejścia na obiekt – 

budowa hali przy Szkole Podstawowej w Kurowie. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad zwrotu kosztów podróży 

służbowych radnych Rady Miejskiej w Wieluniu. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli w 2025 roku, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania 

opłat w 2025 roku za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Wieluń, specjalności oraz form kształcenia, na które jest 

przyznawane dofinansowanie.  

6. Informacja na temat wypoczynku dzieci i młodzieży w okresie ferii zimowych na 2025r. 

– oferta placówek kulturalnych i sportowych w Gminie Wieluń. 

7. Przyjęcie kalendarza działań promocyjno – kulturalnych i patriotycznych realizowanych 

w Gminie Wieluń na rok 2025. 

8. Przyjęcie kalendarza imprez sportowych na rok 2025 realizowanych w Gminie Wieluń. 

9. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

10. Zamknięcie posiedzenia.  

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Informacja o sporządzonym protokole nr 5/24 z dnia 26 listopada 2024r. oraz Nr 6/24  

z dnia 4 grudnia 2024r. 

3. Informacja na temat wypoczynku dzieci i młodzieży w okresie ferii zimowych na 2025r. 

– oferta placówek kulturalnych i sportowych w Gminie Wieluń. 

4. Posiedzenie wyjazdowe Komisji do gminnych placówek oświatowych, omówienie 

spostrzeżeń, wniosków, analiza i realizacja potrzeb inwestycyjnych w ww. placówce. 

Zapoznanie się ze stanem realizacji inwestycji z możliwością wejścia na obiekt – 

budowa hali przy Szkole Podstawowej w Kurowie. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad zwrotu kosztów podróży 

służbowych radnych Rady Miejskiej w Wieluniu. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli w 2025 roku, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania 

opłat w 2025 roku za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Wieluń, specjalności oraz form kształcenia, na które jest 

przyznawane dofinansowanie.  

7. Przyjęcie kalendarza działań promocyjno – kulturalnych i patriotycznych realizowanych 

w Gminie Wieluń na rok 2025. 

8. Przyjęcie kalendarza imprez sportowych na rok 2025 realizowanych w Gminie Wieluń. 

9. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

10. Zamknięcie posiedzenia. 

 



Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska dokonała otwarcia posiedzenia. Przywitała 

wszystkich obecnych i stwierdziła prawomocność obrad. Przewodnicząca komisji 

poinformowała, że z uwagi na pilny wyjazd Pana Dawida Małolepszego kierownika WOSIR pkt. 

6 dzisiejszego porządku obrad komisji będzie rozpatrywany jako pkt. 3. Zapytała, czy ktoś  

z Radnych zgłasza uwagi do proponowanego porządku obrad? Uwag nikt nie zgłosił i tym 

samym członkowie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu przy 6 głosach ,,za” wyrazili zgodę na 

zmianę porządku obrad. Przewodnicząca komisji przeszła do odczytania i realizacji porządku 

obrad. (zał. nr 2).  

Uwag nie stwierdzono. 

Punkt 2 

Informacja o sporządzonym protokole nr 5/24 z dnia 26 listopada 2024r. oraz Nr 6/24  

z dnia 4 grudnia 2024r. (zał. nr 3).  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała, czy ktoś z Radnych zgłasza uwagi do 

sporządzonego protokołu? Nikt się nie zgłosił.  

Uwag nie stwierdzono. Protokoły zostały przyjęte.  

Punkt 3 (po zmianach) 

Informacja na temat wypoczynku dzieci i młodzieży w okresie ferii zimowych na 2025r. – oferta 

placówek kulturalnych i sportowych w Gminie Wieluń. (zał. nr 4). 

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w dyskusji?  

Radny Rafał Dudziński powiedział, że bardzo fajnie, że dzieci mogą bezpłatnie korzystać  

z lodowiska podczas ferii zimowych, uważam, że jest to super pomysł.  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska podziękowała dyrektorom oraz kierownikom 

jednostek organizacyjnych za przygotowanie oferty ferii zimowych dla dzieci z Gminy Wieluń.  

Dyrektor WDK Elżbieta Kalińska powiedziała, że na ferie zimowe będzie wyświetlane 12 

filmów o bardzo różnych godzinach za 12 zł. Jest to stawka najniższa jaką tylko mogliśmy 

zaproponować.  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała Elżbiety Kalińskiej, Dyrektor WDK od 

kiedy ruszają zapisy na ferie, jeżeli chodzi o drugi tydzień ferii? Czy zajęcia będą bezpłatne? 

Czy myśleliście Państwo o zajęciach dla dzieci młodszych w wieku 4-6 lat?  

Dyrektor WDK Elżbieta Kalińska odpowiedziała, że jeszcze trochę trzeba będzie poczekać. 

Zapisy ruszą 3 tygodnie przed drugim tygodniem ferii. Jeżeli chodzi o płatność to za niektóre 



zajęcia rodzice na pewno będą musieli zapłacić. Z zajęć mogą korzystać dzieci w wieku od 8 do 

11 lat. Jeżeli chodzi o zajęcia dla dzieci poniżej 6 roku życia to powiem szczerze, że jest to 

bardzo trudne, ponieważ dzieci w tym wieku bardzo długo się adaptują, nie zrobi się za wiele 

artystycznych rzeczy z tymi dziećmi, bardziej byśmy takimi dziećmi musieli się zaopiekować. 

My chcemy cały czas iść w kierunku warsztatów artystycznych, relaksacyjnych więc minimum 

wiek dzieci musi być 6 lat. Na wakacje możemy pomyśleć o tym, aby młodszym dzieciom 

zorganizować naukę tańca, aerobik czy malowanie. Organizujemy również warsztaty dla dzieci 

z przedszkola takie 3-4 godzinne, malujemy na przykład z nimi flagi na Święto Flagi, jednak 

wówczas te dzieciaki są ze swoimi Paniami i ze swoimi kolegami z grupy więc wtedy te dzieci 

bardzo fajnie pracują, robią coś i się świetnie bawią. Jednocześnie poinformowała członków 

komisji, że do Burmistrza Wielunia zostało złożone pismo z prośbą, aby w Radzie Kultury 

zaktualizowały się osoby, które obecnie są członkami Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

Spotkania są raz lub dwa razy do roku w zależności od potrzeb, liczą się zaproponowane 

pomysły i do tego właśnie służy ta rada. Czas wyznaczenia osoby, która będzie reprezentantem 

w Radzie Kultury jest do końca lutego 2025 roku.  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w dyskusji? Nikt się nie zgłosił.  

Informacja została przyjęta.  

Punkt 4 (po zmianach) 

Posiedzenie wyjazdowe Komisji do gminnych placówek oświatowych, omówienie spostrzeżeń, 

wniosków, analiza i realizacja potrzeb inwestycyjnych w ww. placówce. Zapoznanie się ze 

stanem realizacji inwestycji z możliwością wejścia na obiekt – budowa hali przy Szkole 

Podstawowej w Kurowie. 

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska poprosiła członków komisji jak i również 

zgromadzonych gości o przejście na obiekt budowy boiska przy Szkole Podstawowej  

w Kurowie.  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w dyskusji? 

Radny Robert Kaja powiedział, że czas realizacji zadania budowy boiska już minął, jaki jest czas 

ewentualnie przewidywany ukończenia tego zadania? 

Naczelnik Wydziału IR Maciej Preś odpowiedział, że czas realizacji tego zadania nie minął, 

mamy aneks terminowy do końca tego miesiąca i jest przewidywane zakończenie z końcem 

tego miesiąca.  

Radny Robert Kaja powiedział, że termin zakończenia inwestycji wypada na przyszły piątek, 

czy jest to realny termin zakończenia inwestycji? Czy dodatkowo przy budowie boiska doszły 

jakieś dodatkowe koszty z Państwa strony, czy zmieściliście się w ofercie? 



Mateusz Brylak – kierownik budowy Malik Development odpowiedział, że raczej jest to 

realny termin zakończenia tej inwestycji. Były zmiany, które jedne rodziły koszty, drugie  

w drugą stronę i tutaj z Naczelnikiem Wydziału IR Panem Maciejem Presiem próbowaliśmy to 

wszystko w jedną kwotę złączyć, tak aby zmieścić się w budżecie.  

 

Naczelnik Wydziału IR Maciej Preś odpowiedział, że jest kilkanaście tysięcy różnicy w stosunku 

do pierwotnego kontraktu. Budowa ogrodzenia, furtka, czy budowa zbiorników z gazem nie 

były ujęte w projekcie. Koszty te będą musiały być pokryte ze środków administracji szkoły. 

Nie są to duże nakłady finansowe, ale myślę, że dojdziemy z Panią Dyrektor do porozumienia 

w tej kwestii. Wszystkie dokumenty do dokumentacji odbiorowej w postaci atestów, 

dopuszczenie wyników protokołów z badań, czy instalacji elektrycznych pod kątem 

przeciwporażeniowych to wszystko jest załączane do dokumentacji odbiorowej.  

 

Radny Rafał Dudziński zapytał, odnośnie tulei, czy będzie możliwość podzielenia tego boiska 

w poprzek? 

 

Naczelnik Wydziału IR Maciej Preś odpowiedział, że spróbujemy podzielić to boisko, 

natomiast mamy na to bardzo mało czasu, jeżeli chodzi o tą zmianę.  

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Kurowie Ewa Panek powiedziała, żeby magazynek, który był 

zaplanowany w projekcie przegrodzić na szatnię.  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że jest taki pomysł, aby zrobić kontenerową 

szatnię, ale to jeszcze byśmy musieli ustalić to z projektantem.  

 

Naczelnik Wydziału IR Maciej Preś powiedział, że kierownik udzielił takiej informacji, że na 

drugim obiekcie, którym kieruje, czyli przy I LO przy ul. Nadodrzańskiej powstaje szatnia 

kontenerowa. Tam jest projekt zamienny, więc to zaawansowanie prac też inaczej wygląda.  

W przypadku boiska zlokalizowanego tutaj to w projekcie był obiekt z łącznikiem  

i infrastruktura była taka, że się korzysta z infrastruktury szkolnej, ale dodatkowe zaplecze, czy 

odrębne szatnie, które nie wymagały wejścia na teren szkoły dają inne możliwości, tutaj tego 

nie ma. Z kolei na terenie SP 2 nie ma pełnego łącznika tylko jest coś powiedzmy w formie 

zadaszenia, ale jest  pełne zaplecze socjalne na terenie tego zadaszonego boiska. Jest budynek, 

który tam jest ogrzewany, ocieplony, który jest wyposażony w instalacje, są przebieralnie, 

toalety, jakieś magazynki.  

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Kurowie Ewa Panek powiedziała, że jeżeli chodzi o szkołę to 

łącznik jest fajny, bo dzieci nie muszą przechodzić przez dwór, jeżeli chodzi o szkołę to jest 

idealne rozwiązanie.  

 



Naczelnik Wydziału IR Maciej Preś powiedział, że jest ograniczenie terenowe. Z jednej strony 

mamy już drogę i ten teren na którym to powstało to jest dosyć krótki, ponieważ z jednej 

strony jest boisko trawiaste już istniejące, z drugiej strony mamy drogę. Większego boiska nie 

było możliwości postawienia. Jeżeli chodzi o kontener to owszem przy łączniku by się zmieścił. 

Mógłby on stanąć między łącznikiem, a starą salą.  

 

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos? Nikt się nie zgłosił. Przewodnicząca komisji zapytała Dyrektora Szkoły 

Podstawowej w Kurowie, czy szkoła ma jakieś potrzeby, które w chwili obecnej wymagałyby 

realizacji?  

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Kurowie Ewa Panek powiedziała, że w całej szkole został 

przeprowadzony cały remont, więc mogę się tym na pewno pochwalić, przedszkole z Turowa 

zostało przeniesione do Kurowa, były wymagania PPOŻ, które trzeba było dostosować, czyli 

musieliśmy oddzielić przedszkole od szkoły, dobudować w związku z tym klatkę ewakuacyjną 

więc to już były bardzo duże koszty, zachęcam do klas, aby zobaczyć jakie zmiany zaszły  

w naszej szkole. Teraz otrzymaliśmy również wytyczne, że musimy zaciemnić małą salkę  

w naszej szkole roletami zewnętrznymi. Aktualnie potrzebne są środki na zieleń, aby teren 

wokół szkoły również bardzo ładnie wyglądał, mamy jeszcze do dołożenia wokół szkoły taką 

opaskę z kostki brukowej, którą również musimy założyć. Są to już drobne prace można 

powiedzieć, że kosmetyczne, natomiast to wszystko wymaga również środków finansowych.  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa powiedział, że potrzeby całej szkoły zostały zrealizowane  

w roku 2022, kiedy był przeprowadzony generalny remont polegający na dostosowaniu 

oddziału przedszkolnego  do tych nowych wymogów PPOŻ, było to też połączone z remontem 

samej szkoły, zostały odnowione klasy, zamontowane drzwi, była to wówczas inwestycja  

w przedziale 700-900.000,00 zł.  

 

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała, czy w budynku jest jeden, czy dwa 

oddziały przedszkolne? Ile jest dzieci w całej szkole? Jak wygląda kwestia posiłków w szkole? 

Obiady są jednodaniowe, czy dwudaniowe?  

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Kurowie Ewa Panek odpowiedziała, że 43 dzieci uczęszcza 

do części przedszkolnej, natomiast liczba uczniów, którzy uczęszczają do szkoły wynosi 120.  

W szkole mamy catering, przetarg wygrał kucharz mobilny. Obiady są dwudaniowe, zupa  

i drugie danie.  

 

Radny Rafał Dudziński zapytał, czy w szkole jest zaplecze, żeby można zrobić kuchnie, czy nie 

ma takiej możliwości?  

 



Dyrektor Szkoły Podstawowej w Kurowie Ewa Panek odpowiedziała, że kuchnia jest, przy 

kuchni mamy również taką małą stołówkę, jeżeli chcielibyśmy w szkole sami gotować to 

musiałby być zrobiona rozdzielnia. Z obiadów korzystają również uczniowie szkoły, jeżeli rodzic 

ma życzenie, aby jego dziecko zjadło obiad w szkole to rano zgłasza taką chęć do Pani  

z świetlicy i taki obiad jest dodatkowo domawiany.  

 

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos w dyskusji? Nikt się nie zgłosił.  

 

Punkt 5 (po zmianach) 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad zwrotu kosztów podróży 

służbowych radnych Rady Miejskiej w Wieluniu. (zał. nr 5).  

 

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w dyskusji? Nikt się nie zgłosił. Przewodnicząca komisji zamknęła dyskusję i zarządziła 

głosowanie. 

Komisja przy 6 głosach ,,za” wydała opinię pozytywną. Opinia nr 14/7/25 Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu z dnia 21 stycznia 2025r., stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Uwag nie stwierdzono.  

Punkt 6 (po zmianach) 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli w 2025 roku, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat  

w 2025 roku za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Wieluń, specjalności oraz form kształcenia, na które jest 

przyznawane dofinansowanie. (zał. nr 7). 

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w dyskusji? Nikt się nie zgłosił. Przewodnicząca komisji zamknęła dyskusję i zarządziła 

głosowanie.  

Komisja przy 6 głosach ,,za” wydała opinię pozytywną. Opinia nr 15/7/25 Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu z dnia 21 stycznia 2025r. wraz z autopoprawką, stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu.  

Uwag nie stwierdzono.  

Punkt 7 (po zmianach) 

Przyjęcie kalendarza działań promocyjno – kulturalnych i patriotycznych realizowanych  

w Gminie Wieluń na rok 2025. (zał. nr 9). 



Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała, czy ktoś  Radnych chciałby zabrać głos  

w dyskusji?  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Justyna Godszling – Graczyk zapytała, czy jest jakiś 

harmonogram organizacji dożynek, jeżeli chodzi o sołectwa? Rozumiem, że nie wszystkie 

sołectwa są na tyle duże, aby mogły zorganizować takie przedsięwzięcie. Czy takie kwestie są 

co roku ustalane indywidualnie?  

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, aby dożynki mogły się odbyć w sołectwie to 

przede wszystkim musi być teren, a nie każde sołectwo dysponuje takim terenem. Musi być 

też oddolna inicjatywa sołtysa, czy rady sołeckiej, że chcą się podjąć organizacji takiego 

wydarzenia. Zwykle to było tak, że w drodze rozmów, negocjacji gdzieś ta kolejka była 

realizowana przez poszczególne sołectwa, takiego sztywnego harmonogramu to nie ma i nigdy 

nie było. Pamiętam, że jednego roku było tak, że dożynki miały być zorganizowane w Kadłubie, 

natomiast z różnych względów niestety nie mogły one się tam odbyć, wówczas musieliśmy 

zorganizować je w Olewinie. W tym roku dożynki będą w Kurowie, organizowane są razem  

z dożynkami powiatowymi.  

Kierownik Biura Burmistrza Radosław Urbaniak powiedział, że to też nie jest tak, że te 

sołectwa stoją w kolejce, żeby te dożynki zorganizować. Te mniejsze sołectwa nie za bardzo 

chcą być organizatorem dożynek, wiąże się to również z jakimś zaangażowaniem i wysiłkiem.  

Radny Rafał Dudziński zapytał, czy wiadomo już kto zagra na tegorocznych dożynkach? 

Kierownik Biura Burmistrza Radosław Urbaniak odpowiedział, że część muzyczną organizuje 

Wieluński Dom Kultury.  

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że na dożynkach najprawdopodobniej 

wystąpi Łydka Grubasa. Dożynki to jest jedyny moment, gdzie jest dopuszczona muzyka Disco 

Polo, na inne uroczystości taki typ muzyki nie jest preferowany. Powiat dokłada się finansowo 

do organizacji i kosztów dożynek.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Justyna Godszling – Graczyk zapytała, czy wiemy już coś bliżej 

kto wystąpi na tegorocznych Dniach Wielunia? 

Kierownik Biura Burmistrza Radosław Urbaniak odpowiedział, że jeżeli chodzi o Dni Wielunia 

to w tej chwili Wieluński Dom Kultury jest w trakcie ogłoszenia przetargu na firmę, która 

wstawi otoczkę sceniczną, akustykę i też jakiego zaproponuje wykonawcę, repertuar.  

Radny Rafał Dudziński zapytał, czy formuła będzie taka sama jak w ubiegłym roku?  

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że formuła tegorocznych Dni Wielunia będzie 

taka sama jak rok temu, lokalizacja targowisko miejskie.  

Radny Grzegorz Żabicki powiedział, że w kalendarzu wydarzeń patriotycznych wpisane jest 

Święto Niepodległości 12 października w Masłowicach. Czy tu nie wkradł się przypadkiem jakiś 

błąd? 



Kierownik Biura Burmistrza Radosław Urbaniak odpowiedział, że w kalendarzu to święto nie 

ma wpisanej daty, kalendarz jest przygotowany według danych, które przekazują jednostki 

gminy plus dodatkowo to co my robimy bezpośrednio. Dla mnie ognisko jest elementem 

Święta Niepodległości, natomiast to co robi biblioteka filia w Masłowicach nie ma wpisanej 

daty. Jeżeli w tabeli nie ma wpisanej daty to znaczy, że pewnie nie są pewni, w którym dniu je 

zorganizować. Jeśli jakieś wydarzenie znajduje się w kalendarzu to nie znaczy, że to na pewno 

się odbędzie. Trudno też jest planować rzeczy zwłaszcza te, które będą organizowane  

w drugiej połowie roku, jest to bardzo odległy termin.  

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa powiedział, że biblioteka filia w Masłowicach już 

przygotowywała ognisko z okazji Święta Niepodległości i ono odbyło się w Masłowicach, 

natomiast u nas w Wieluniu ognisko zawsze ma miejsce z okazji Święta Niepodległości.  

Informacja została przyjęta. Uwag nie stwierdzono.  

Punkt 8 (po zmianach) 

Przyjęcie kalendarza imprez sportowych na rok 2025 realizowanych w Gminie Wieluń (zał. nr 

10).  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w dyskusji? 

Kierownik Biura Burmistrza Radosław Urbaniak powiedział, że również ta informacja zbiorczo 

jest przekazywana przez kluby sportowe, wszystkie wydarzenia, które są ujęte w kalendarzu 

imprez sportowych powinny się odbyć.  

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa powiedział, że kreatywność klubów sportowych i różnych 

stowarzyszeń jest na tyle duża, że tych wydarzeń, gdzie dzieci i młodzież mogą się sportowo 

pokazywać, czy rywalizować jest naprawdę bardzo duża, żeby tylko mieli ochotę korzystać  

z tych możliwości to będzie dobrze. Powstało sporo tych środowisk kolarskich, biegowych, 

które organizują bardzo dużo wydarzeń i to jest fajne, ponieważ z gminy to również zdejmuje 

ciężar organizacji tego typu wydarzeń. Oczywiście my jako Gmina Wieluń wspieramy te 

działania również finansowo, natomiast oni są już na tyle zaangażowani, że wiedzą jak 

organizować tego typu imprezy. Dobrze, że takie coś jest organizowane bo widać, że coś się 

dzieje na terenie gminy.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Justyna Godszling – Graczyk poinformowała, że do 

kalendarza imprez sportowych dojdą wydarzenia, które są realizowane z budżetu 

obywatelskiego.  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos w dyskusji? Nikt się nie zgłosił. 

Informacja została przyjęta. Uwag nie stwierdzono.  

 



Punkt 9 (po zmianach) 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w dyskusji?  

Radny Rafał Dudziński zapytał, na jakim etapie jest teraz inwestycja dotycząca budowy hali 

przy SP2? 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że w chwili obecnej czekamy na weryfikację 

kosztorysu, który przedstawił wykonawca za prace, które zostały już wykonane, oprócz 

inspektora nadzoru nasi lokalni inżynierowie jeszcze sprawdzają, czy to jest wiarygodne.  

W najbliższy czwartek mam umówione spotkanie w Ministerstwie i będę w tej sprawie 

rozmawiał, abyśmy na hale przy SP2 nie stracili otrzymanej dotacji. 

Naczelnik Wydziału IR Maciej Preś  powiedział, że jeżeli dotychczasowy kierownik zda rzeczy 

z placu budowy to jeden z tych Panów inżynierów przejmie funkcję kierownika budowy do 

czasu wyłonienia nowego wykonawcy i przekazania właściwemu kierownikowi. Formalnie, 

jeżeli budowa jest w toku to powinien być wyznaczony kierownik budowy. Jest sporo rzeczy, 

które trzeba wykonać i które się składają na większą kwotę, ponieważ problemem jest 

nawierzchnia sportowa, która nie została wykonana, a to jest spora kwota.  

Radny Rafał Dudziński zapytał, czy do urzędu wpłynęła już umowa z Ministerstwa dotycząca 

lodowiska?  

Naczelnik Wydziału IR Maciej Preś  odpowiedział, że na chwilę obecną do Urzędu nie wpłynął 

taki dokument.  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska poinformowała członków komisji, że kolejne 

posiedzenie komisji, które wyznaczone jest na 11 lutego 2025r. odbędzie się w Szkole 

Podstawowej w Rudzie, natomiast w marcu udamy się ponownie do Szkoły Podstawowej nr  

2 w Wieluniu, aby zobaczyć i wejść na obiekt budowy boiska.  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos w dyskusji? Nikt się nie zgłosił.  

Punkt 10 (po zmianach) 

Zamknięcie posiedzenia komisji.  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska dokonała zamknięcia posiedzenia Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu. Pożegnała wszystkich obecnych na posiedzeniu. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Na tym protokół zakończono i podpisano.   

 



 

Przewodnicząca Komisji 

Oświaty,   Kultury i Sportu 

 

            Katarzyna Hurylska 

 

 

Protokół sporządziła: 

 

   Justyna Małycha 


